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Prezydent Miasta Wtoctawek

W imieniu mieszkanc6w miasta proszq o odpowiedi, w jakich godzinach

na miejskich basenach wynajmowane sq tory do ptywania szk6tkom ptywackim.

Mieszkafcy skar2q siq, 2e p6i nym wieczorem nie mogq swobodnie ptywa6 w

torach, poniewa2 czq56 z nich jest wynajqta, a to powoduje ttok na pozostatych

torach. Proszq wiqc o rozwiqzanie tego problemtr, by wtoctawianie po pracy

mogli odpoczywa6 w bardziej komfortowych warunkach.
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